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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   13. 3. 2025 

 

Z A P I S N I K 

 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v četrtek, 13. 3. 2025, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan) je uvodoma pozdravil vse prisotne. Seja je bila 

sklepčna, prisotnih je bilo 8 svetnikov. Povedal je, da je direktorica izredno odsotna. 

Zapisnikarica je bila Blanka Kosi Raušl.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. Razprave ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 168 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 16. redne seje  s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Za 17. redno sejo je bil predlagan naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 16. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2025. 

3. Poročilo zelene sheme Destinacije Jeruzalem Slovenija za leto 2024. 

4. Pravilnik o delni oprostitvi komunalnega prispevka v občini Sveti Tomaž. 

5. Letni program športa za leto 2025. 

6. Letni program kulture za leto 2025. 

7. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih za leto 2024. 

8. Soglasje k povečanemu normativu v dveh oddelkih vrtca. 

9. Elaborat o oblikovanju cene storitve 24 urne dežurne pogrebne službe v občini Sveti 

Tomaž za leto 2025. 
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10. Pooblastilu županu za sklenitev prodajne pogodbe za dosego javne koristi za parc. 

690/3 k. o. Trnovci. 

11. Pooblastilu županu za sklenitev prodajne pogodbe za parc. 15/3 k. o. Koračice in 8/1 

ter 7/4 k. o. Rakovci. 

12. Imenovanje člana v Svet OI Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Ormož. 

13. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

14. Razno. 

 

Župan je predlagal umik 3. točke dnevnega reda, zaradi opravičila poročevalcev. Prav tako je 

predlagal, da se točka 9 prestavi na umaknjeno točko 3, ostale točke se potem smiselno 

zamaknejo. 

 

Razprave na predlog ni bilo. Predlagal je glasovanje o predlaganem. Glasovalo je osem 

svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji  

 

SKLEP št. 169 

 

1. 

Iz dnevnega reda se umakne točka 3, točka 9 se prestavi na točko 3. Ostale točke se 

smiselno zamaknejo. 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 16. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2025. 

3. Elaborat o oblikovanju cene storitve 24 urne dežurne pogrebne službe v občini Sveti 

Tomaž za leto 2025. 

4. Pravilnik o delni oprostitvi komunalnega prispevka v občini Sveti Tomaž. 

5. Letni program športa za leto 2025. 

6. Letni program kulture za leto 2025. 

7. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih za leto 2024. 

8. Soglasje k povečanemu normativu v dveh oddelkih vrtca. 

9. Pooblastilu županu za sklenitev prodajne pogodbe za dosego javne koristi za parc. 

690/3 k. o. Trnovci. 

10. Pooblastilu županu za sklenitev prodajne pogodbe za parc. 15/3 k. o. Koračice in 8/1 

ter 7/4 k. o. Rakovci. 

11. Imenovanje člana v Svet OI Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Ormož. 
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12. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

13. Razno. 

 

Ad/2 

 

Obrazložitev Letnega programa izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2025 je 

podala direktorica Ljudske univerze Ormož Viki Ivanuša. 

Uvodoma je pojasnila, da je Ljudska univerza ustanova za izobraževanje odraslih in mladih, ki 

jo je ustanovila občina Ormož, dejavnosti pa sofinancirata še občina Sveti Tomaž in Središče 

ob Dravi. Zaposlenih je 16 delavcev. Pojasnila je, da je program podoben lanskemu, se pa 

prilagajajo potrebam ljudi. Pokrivajo vse ciljne skupine, tako delovno aktivne, brezposelne, 

tiste, ki potrebujejo podporo, in upokojence, katerim pa namenjajo posebno pozornost. 

Pojasnila je, da je letni program izobraževanja odraslih samo del celotne aktivnosti Ljudske 

univerze, vendar zelo pomemben. V letnem programu za leto 2025 ponujajo naslednje 

vsebine: 

Dvig kompetenc – tečaji tujih jezikov in tečaji računalništva. Univerza za tretje življenjsko 

obdobje, ki je zelo dobro obiskana. Del vsebin se izvaja tudi pri Svetem Tomažu. Parada 

učenja in teden vseživljenjskega učenja, ki poteka istočasno po vsej Sloveniji. Gre za 

preplet različnih stvari, stojnice, odrsko dogajanje. CPP – cestno prometni predpisi. Pojasnila 

je, da se interes povečuje. Študijski krožki, ki so namenjeni predvsem ohranjanju 

tradicionalnih obrti. Center medgeneracijskega učenja, kjer se srečujejo različne 

organizacije, ki prenašajo znanje med generacijami. 

Dodala je še, da so v programu vključena tudi izobraževanja zaposlenih, ter da so prisotni tudi 

v nacionalnih programih – finančna pismenost, večgeneracijski center (izvaja se tudi v 

Svetem Tomažu), Center za družine (brezplačno počitniško varstvo). Tudi pri Svetem 

Tomažu se predvideva en teden brezplačnega počitniškega varstva. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je pohvalila idejo počitniškega varstva. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo, zakaj se spodbuja angleščina in ne toliko nemščina. 

Ga. Ivanuša je odgovorila, da gre predvsem za izkazan interes ljudi. Odprti so tudi za tečaj 

nemščine, vendar je pogoj 8 udeležencev, da se lahko izvaja. 

 

Sonja Štuhec je pohvalila delo univerze in dodala, da sicer pogreša izobraževanje za poklicno 

usposabljanje za kvalifikacije npr. socialni oskrbovalec na domu. 

Viki Ivanuša je povedala, da si tudi Ljudska univerza to želi, vendar mora biti vsaj 8 ljudi. Po 

navadi je bilo omenjeno usposabljanje preko Zavoda za zaposlovanje. Potekajo pa dogovori, 

da bi se izvedla skrajšana verzija podobnih kompetenc, predvsem za tiste, ki imajo doma 

bolne, nepokretne ljudi. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 170 
O Letnem programu izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2025 

 

1. 
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Sprejme se letni program izobraževanja odraslih v občini Sveti Tomaž za leto 2025, ki je 

sestavni del tega sklepa. 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/3 

 

Obrazložitev sta podala predstavnika podjetja Aura d.o.o. iz Ormoža. Pojasnila sta, da je cena 

24 urne dežurne pogrebne službe oblikovana na podlagi podatkov in zajema strošek prvega 

prevoza pokojnika do hladilnih prostorov. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Ivan Grašič je dejal, da se ljudje odločajo za drugega ponudnika, ki bi naj bil cenejši, prav tako 

je dodal, da so žare oziroma krste premalo časa v vežici, da bi se lahko ljudje dostojno 

poslovili. 

Predstavnika sta pojasnila, da gre tukaj samo za dežurno službo, ki jo podjetje izvaja skladno 

s podeljeno koncesijo, za izvajalca samega pogreba pa se stranka odloči sama. Prav tako sta 

pojasnila, da so svojci tisti, ki se odločijo, kako dolgo bo pokojni v vežici. Pogrebno podjetje o 

tem ne odloča. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 171 
O potrditvi Elaborata o oblikovanju cene storitve 24 urne dežurne pogrebne službe v občini Sveti Tomaž  

 

1. 

Občinski svet Občine Sveti Tomaž potrjuje predloženi Elaborat o oblikovanju cene storitve 

24- urne dežurne pogrebne službe v občini Sveti Tomaž za leto 2025, ki ga je za izvajanje 24-

urne dežurne službe kot obvezne občinske gospodarske javne službe na območju občine 

Sveti Tomaž izdelal in predlagal izvajalec javne službe AURA d.o.o., Opekarniška cesta 1, 

2270 Ormož.  

 

2. 

Občinski svet Občine Sveti Tomaž potrjuje ceno izvajanja storitve 24-urne dežurne pogrebne 

službe na območju občine Sveti Tomaž. Cena storitve znaša 77,04 EUR na pokojnika brez 

davka na dodano vrednost.  

 

3. 

Izvajalec gospodarske javne službe na območju Občine Sveti Tomaž na podlagi tega sklepa 

oblikuje cenik s potrjeno ceno in ga objavi na krajevno običajen način in na svoji spletni 

strani.  

 

4. 

Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž in velja naslednji dan po objavi.  
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Ad/4 

 

Župan je pojasnil, da je občina prejela vlogo za izračun komunalnega prispevka za eno večjih 

investicij, in sicer gre za gradnjo hleva v Rakovcih, za kar se je pred leti sprejemal OPPN. 

Pripravljen je osnutek pravilnika. Pojasnil je, da se komunalni prispevek odmeri na podlagi 

zakonodaje, lahko se sicer delno oprosti, vendar mora potem to razliko občina zagotoviti iz 

lastnih sredstev. Predlog Pravilnika za delno oprostitev komunalnega prispevka so svetniki 

prejeli z vabilom na sejo. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Svetniki so se strinjali, da je treba ljudem pomagati, vendar po zmožnostih. Treba je pogledati 

tudi na majhne kmetije in najti neko ustrezno rešitev za vse. Navsezadnje bodo tudi ceste bolj 

obremenjene. Zanimalo jih je tudi, kako je v drugih občinah v takih primerih. 

Župan je odgovoril, da tudi druge občine postopajo podobno kot je zapisano v predlogu 

pravilnika. Predlagal je, da se naredi razrez na 2 postavki, in sicer je predlagal naslednjo 

oprostitev: 

Stavbe za rejo živali do 5000 m2 v višini 50 % 

Stavbe za rejo živali od 5001 m2 do 10.000 m2 v višini 70 %. 

 

Svetniki so se strinjali s predlaganim. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 172 
O Pravilniku o delni oprostitvi komunalnega prispevka v občini Sveti Tomaž  

 

1. 

Sprejme se Pravilnik o delni oprostitvi komunalnega prispevka v občini Sveti Tomaž, ki 

vključuje spremembo iz treh na dve postavki, in sicer: 

- stavbe za rejo živali do 5000 m2 v višini 50 %, 

- stavbe za rejo živali od 5001 m2 do 10.000 m2 v višini 70 %. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/5 

 

Župan je pojasnil, da je treba sprejeti Letni program športa za leto 2025, da se lahko pripravi 

razpis.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, če so kakšne spremembe in kako je bilo na občnih zborih društev. 

Zanimalo ga je tudi, kako je s Smučarskih klubom. 

Župan je pojasnil, da sprememb ni, prav tako je pojasnil, da se je udeležil občnih zborov 

društev, in da ni bilo nobenih kritik glede financ. 
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Glede Smučarskega kluba je pojasnil, da še ni znano, kakšni bodo stroški obratovanja, so pa 

v proračunu zagotovljena sredstva kot po navadi. 

 

Župan je dodal še, da je dobil informacijo glede ponovnega formiranja tekmovalnega športa v 

Klubu malega nogometa. Pojasnil je, da si občina težko privošči financiranje takega športa. 

 

Sonja Štuhec je dodala, da se sicer strinja, da občina tega ne more financirati, je pa trenutno 

veliko mladih fantov, ki so zelo zagreti in so domačini. Začeli so tudi trenirati. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 173 
O Letnem programu športa za leto 2025  

 

1. 

Letni program športa Občine Sveti Tomaž  (v nadaljevanju: LPŠ) za leto 2025 opredeljuje 

področja športa, ki se v letu 2025 sofinancirajo iz občinskega proračuna. Na proračunski 

postavki 051873 je za sofinanciranje letnega programa športa zagotovljeno skupno 10.000,00 

EUR. 

2. 

Izvajalcem letnega programa športa se sofinancira naslednje programe športa v višini:  

1. Prostočasna športna vzgoja otrok in mladine 

 - Promocijski športni programi (Mali sonček, Ciciban planinec, 

Zlati sonček, Krpan, Mladi planinec, Naučimo se plavati)  

- Šolska športna tekmovanja 

300,00 EUR 

300,00 EUR 

 - Celoletni športni programi prostočasne športne vzgoje otrok in 

mladine 
200,00 EUR 

2. Kakovostni in vrhunski šport 

 - Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjenih v kakovostni in 

vrhunski šport,  

- Kakovostni šport, 

- Vrhunski šport 

0,00 EUR 

 

0,00 EUR 

0,00 EUR 

3. Športna rekreacija 

 - Športna rekreacija:  6.100,00 EUR 

 - specifične športne panoge 1.000,00 EUR 

4. Organiziranost v športu 

 - Delovanje športnih društev na lokalni ravni 1.000,00 EUR 

5. Športne prireditve in promocija športa 

 - Druge športne prireditve 1.100,00 EUR 
 

LPŠ PO VSEBINAH: 
 

Prostočasna športna vzgoja otrok in mladine 

- Med promocijske športne programe, ki se pretežno izvajajo v zavodih VIZ, prištevamo: 

Mali sonček, Ciciban planinec, Zlati sonček, Naučimo se plavati, Krpan in Mladi planinec. S 

sredstvi lokalne skupnosti se sofinancira propagandno gradivo za udeležence programa. 

- Šolska športna tekmovanja, ki se izvajajo izključno v zavodih VIZ, predstavljajo udeležbo 

šolskih športnih ekip na organiziranih tekmovanjih v razpisanih športnih panogah od 

lokalne do državne ravni. S sredstvi lokalne skupnosti se sofinancira izpeljava šolskih in 
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občinskih tekmovanj ter stroške za ekipe in posameznike, ki se uvrstijo v nadaljnje 

tekmovanje. 

- Celoletni športni programi prostočasne športne vzgoje otrok in mladine potekajo v obsegu 

najmanj 60 ur v letu (30 vadbenih tednov po 2 uri tedensko športne oziroma gibalne 

vadbe). Vrednotijo se organizirane oblike športne dejavnosti netekmovalnega značaja za 

otroke in mladino. V programu se vrednoti športni objekt in strokovni kader. 

Kakovostni in vrhunski šport 

- Športna vzgoja otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski šport predstavlja širok 

spekter programov za otroke in mladino, ki se s športom ukvarjajo zaradi doseganja 

vrhunskih športnih rezultatov. Programi vključujejo načrtno skrb za mlade športnike, zato 

morajo izvajalci izpolnjevati prostorske, kadrovske in druge zahteve nacionalne panožne 

zveze. S sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt in strokovni kader. 

- V programe kakovostnega športa uvrščamo vse športnike in športne ekipe v članskih 

starostnih kategorijah, ki ne izpolnjujejo pogojev za pridobitev pogojev za pridobitev 

statusa vrhunskega športnika, tekmujejo v uradnih tekmovalnih sistemih nacionalnih 

panožnih športnih zvez do naslova državnega prvaka, ki jih potrdi OKS-ZŠZ ter 

mednarodnih tekmovanjih in so registrirani skladno s Pogoji, pravili in kriteriji za 

registriranje in kategoriziranje športnikov v Republiki Sloveniji. S sredstvi lokalne skupnosti 

se lahko sofinancira športni objekt, strokovni kader. 

- Vrhunski šport predstavlja programe priprav in tekmovanj vrhunskih športnikov, ki so v 

skladu s Pogoji, pravili in kriteriji za registriranje in kategoriziranje športnikov v Republiki 

Sloveniji v zadnji objavi OKS-ZŠZ pred objavo javnega razpisa navedeni kot člani 

športnega društva s sedežem v občini Sveti Tomaž in so s svojimi športnimi dosežki 

dosegli naziv športnika svetovnega razreda, mednarodnega razreda ali perspektivnega 

razreda. 

Športna rekreacija 

- Celoletni programi športne rekreacije potekajo najmanj 30 tednov v letu oziroma največ 60 

ur letno ter predstavljajo najširšo in najpestrejšo izbiro organizirane športne vadbe 

netekmovalnega značaja. S sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt 

in strokovni kader. 

- Med specifične športne panoge uvrščamo smučanje. S sredstvi lokalne skupnosti se 

sofinancira športni objekt.  

Šport starejših 

- Šport starejših predstavlja športno rekreativno dejavnost odraslih ljudi nad doseženim 65. 

letom starosti. Celoletni programi skupinske gibalne vadbe starejših potekajo najmanj 30 

tednov v letu oziroma 60 ur letno in predstavljajo različne oblike celoletne gibalne vadbe. S 

sredstvi lokalne skupnosti se lahko sofinancira športni objekt in strokovni kader. 

Organiziranost v športu 

- Področje obsega delovanje športnih društev in njihovih zvez na lokalni ravni. S sredstvi 

lokalne skupnosti se lahko sofinancirajo materialni stroški.  

Športne prireditve in promocija športa 

- Med druge športne prireditve prištevamo tekmovanja na državnem nivoju, množične 

športne prireditve in druge športne prireditve lokalne pomena. S sredstvi lokalne skupnosti 

se lahko sofinancirajo materialni stroški prireditve. Posameznemu izvajalcu se prizna 

maksimalno 2 športni prireditvi. 

 

3. 
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Na osnovi sprejetega Letnega programa športa v Občini Sveti Tomaž za leto 2025 ter Odloka 

o postopku in merilih za sofinanciranje letnega programa športa v občini Sveti Tomaž bo 

objavljen Javni razpis za izbiro in sofinanciranje izvajanja letnega programa športa za leto 

2025.  

 

Ad/6 

 

Župan je pojasnil, da je treba sprejeti Letni program kulture za leto 2025, da se lahko pripravi 

razpis.  

 

Razprave ni bilo. Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 174 
O Letnem programu kulture za leto 2025  

 

1. 

Sprejme se Letni program kulture za leto 2025, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj.  

 

Ad/7 

 

Župan je podal obrazložitev k točki dnevnega reda Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz 

akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o njihovih učinkih za leto 2024. 

Pojasnil je, da so se sredstva namenila za energetsko upravljanje in knjigovodstvo, javno 

razsvetljavo in izdelavo projektne in investicijske dokumentacije za postavitev sončne 

elektrarne na stavbi Osnovne šole. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, kako daleč je prijava za sončno elektrarno na šoli. 

Župan je pojasnil, da smo se prijavili že tretjič, se pravi na tretji rok. Namreč v prvih dveh 

rokih smo izpadli, ker so nekatere občine iz konzorcija vključile neustrezne objekte. Odgovora 

še nimamo.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 175 
O Letnem poročilu o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o njihovih 

učinkih za leto 2024 

 

1. 

Sprejme se letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih za leto 2024, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 
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Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/8 

 

Župan je povedal, da smo s strani Osnovne šole prejeli prošnjo za soglasje k povečanemu 

normativu v dveh oddelkih vrtca, zaradi dodatnih vpisov oziroma prihodov otrok. Finančnih 

posledic ni. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je opozorila, da glede na dodatne vpise, posledice za skupine otrok 

vsekakor obstajajo. O tem je že bilo govora, ko se je pristopalo k podaji soglasja o ukinitvi 

enega oddelka. Verjetno bo v novem šolskem letu predlagana dodatna skupina, in ko se 

izvajajo dodatne naloge, se pogosto tudi finančni obračuni izkažejo drugače, torej finančne 

posledice bodo. Pomembno je opozoriti, da na koncu preveč odgovornosti pade na starše, 

kar je bilo v preteklosti izpostavljeno tudi na sploh po Sloveniji. Prav je, da se soglasje da, 

vendar je treba opozarjati na razloge, zakaj je do tega prišlo. Vprašanje je tudi, ali je bil 

predhodni manever, torej ukinitev oddelka, smiselno izveden. Dodala je še, da vrtec ni med 

cenejšimi, namreč nekatere občine dodatno subvencionirajo, ko pride do podražitev. 

Mnenju Lee Majcen Bratuša se je pridružila tudi Sonja Štuhec. Meni, da mogoče res ni bilo 

najbolj smiselno takrat oddelka ukiniti. 

 

Župan je povedal, da ima informacijo, da bi naj v naslednjem šolskem letu bilo 5 oddelkov. 

Soglasje, ki se ga potrjuje danes je vezano do konca tega šolskega leta. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo, ali to pomeni kakšne dodatne zaposlitve. Dodal je še, da starši res 

veliko plačujejo, da je vrtec drag. 

Župan je odgovoril, da to ne pomeni dodatnih zaposlitev. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 176 
O soglasju k povečanemu normativu v dveh oddelkih vrtca 

 

1. 

 

a) k povečanju normativa 

 

Starostno 

obdobje 

 

Program 

  

Oddelek 

 

Normativ 

 

Število otrok 

 

Specifika občine 

Prvo in 

drugo  

(2- 5 leti) 

9-urni kombinirani Najmanj 

10, največ 

17 otrok 

19 + 2 otroka 

Drugo  

(3- 4 leti) 

9-urni homogeni Najmanj 

12, največ 

17 otrok 

19 + 2 otroka 

 

Ta sklep velja takoj. 
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Ad/9 

 

Župan je pojasnil, da po parc. 690/3 k. o. Trnovci poteka občinska cesta. Solastnice zemljišča 

želijo, da občina navedeno parcelo odkupi. Občina je na parceli že solastnica do deleža ¼. 

 

 

Po krajši razpravi je župan predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 177 

 

1.  

 

Župana se pooblasti za sklenitev pogodbe za dosego javne koristi  s Horvat Zdenko, Petek 

Bernardo in Rakuša Marijo  za parc. 690/3  k. o. Trnovci v izmeri 97 m2 za skupno vrednost 

485,00 EUR.  

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/10 

 

Župan je pojasnil, da je občina na Upravni enoti Ormož izvedla nabitje parcel 15/3 k. o. 

Koračice in 8/1 ter 7/4 obe k. o. Rakovci v skupni izmeri 2361 m2, za skupno vrednost 

4.722,00 EUR. 

 

Po krajši razpravi je župan predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 178 

 

1.  

Župana se pooblasti za sklenitev prodajne pogodbe za parc. 15/3 k. o. Koračice in 8/1  in 7/4 

obe k. o. Rakovci  v  skupni izmeri 2361 m2 za skupno vrednost 4722,00 EUR.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/11 

 

Župan je pojasnil, da je članom sveta JSKD OI Ormož potekel mandat in da je treba imenovati 

nove. Besedo je predal predsedniku KVIAZ-a. 

 



11 | S t r a n  

 

 

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnil, da je komisija 

točko obravnavala na svoji redni seji. Povedal je, da je za člana/ico prispel en predlog s strani 

Kulturnega društva F. K. Meško Sveti Tomaž, in sicer za Blanko Kosi Raušl. Komisija je 

sprejela sklep, da je predlagana članica primerna kandidatka, zato predlaga občinskemu 

svetu, da jo potrdi.  

 

Razprave ni bilo. Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil 

sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 179 

 

1. 

V svet Območne izpostave Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti Ormož, se imenuje 

Blanka Kosi Raušl, Gradišče 8a, 2258 Sveti Tomaž. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/11 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Albina Belšaka je zanimalo, kako je z izvedbo del na pokopališču, ograje in prostora za raztros 

pokojnika. 

Župan je pojasnil, da se bo začela pripravljati dokumentacija za umestitev prostora za raztros 

pokojnika v prostor. Glede ograje pa še ni nič dorečeno, saj stroka predlaga bolj fiksno 

ograjo, ne zelene. Zasajevanje se odsvetuje. Pripravili se bodo predlogi. 

 

Ivan Grašič je izpostavil dilemo, ali si ljudje pri nas res želijo prostora za raztros in seveda, ali 

je sploh potreba. 

Župan je pojasnil, da si občani tega želijo, glede na informacije, ki jih dobimo na terenu. 

 

Svetniki so si bili enotni, da v kolikor je interes potem je smiselno pristopiti k izgradnji 

prostora. Kar se tiče ograje pa je treba razmisliti tudi o vzdrževanju le te. 

 

Lea Majcen Bratuša je podala pobudo, da bi se v bodoče na javno razpravo o celostni 

prometni strategiji občane obveščalo po gospodinjstvih. Iz razloga zelo majhne udeležbe. 

Prav tako je povedala, da je v zadnjem času deležna anonimnih pisem, vezanih na razna 

področja. 

 

Mirko Lovrec je prosil, da se malo pred hišo Rajtar Milana uredi del ceste (luknja). 

Prav tako je apeliral, da se svetnike obvešča o pomembnih stvareh, kot je ta, da je v režijskem 

obratu nova delovna sila. 

 

Ivana Grašiča je zanimalo, kako to, da proti družini Jesih nekaj metrov ni asfalta. 

Župan je pojasnil, da asfaltiranje dovozov do hiš ni v pristojnosti občine. 
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Sonja Štuhec se je zahvalila za porezane veje ob cestah. Zanimalo jo je, kdaj se bo začelo z 

izvajanjem cest, ki so v proračunu. Prav tako jo je zanimalo, ali je občina kandidirala preko 

javnih del. 

Župan je pojasnil, da je razpis za 4 ceste že bil objavljen. Bilo je kar veliko prijav. Ostali razpisi 

še sledijo. Na slednje je pojasnil, da smo kandidirali, in da imamo enega zaposlenega preko 

javnih del. 

 

 

Ad/12 

 

Razno 

 

Župan je svetnike obvestil, da bo 22. marca 2025 čistilna akcija, po ustaljenem načinu. V 

tednu pred 22. marcem se bo akciji pridružila tudi Osnovna šola. 

Pri tej tematiki je povedal še, da ni več zaznati divjih odlagališč ter pojasnil, da se je občanom 

letos ponovno pomagalo na način sofinanciranja deponiranja azbestnih plošč. 

 

Igor Majcen je dejal, da je del občine ostal še neočiščen, kar se tiče vejevja ob cestah, tudi v 

predelu proti sadovnjaku v Savcih. 

Župan je pojasnil, da žal vsega ni bilo mogoče urediti letos. 

 

Svetniki so pohvalili ureditev rezanja vej ob cestah in podali še nekaj lokacij, kjer bi bilo treba 

očistiti jarke. 

Župan je prosil, da mu seznam lokacij jarkov pošljejo pisno preko elektronske pošte. 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:05. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 17. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 168 je realiziran. 

2. Sklep št. 169 je realiziran. 

3. Sklep št. 170 je v fazi realizacije. 

4. Sklep št. 171 je v fazi realizacije. 

5. Sklep št. 172 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 173 je v fazi realizacije. 

7. Sklep št. 174 je v fazi realizacije. 

8. Sklep št. 175 je v fazi realizacije. 

9. Sklep št. 176 je v fazi realizacije. 

10. Sklep št. 177 je v fazi realizacije. 

11. Sklep št. 178 je v fazi realizacije. 

12. Sklep št. 179 je v fazi realizacije. 

 

 

 

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 28. 3. 2025       OBČINSKA UPRAVA 


